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امام جمعه مرند:

کشورهای اسلامی بیش از هر زمان دیگری نیازمند وحدت هستند

حجت الاسلام علی نعمت زاده در خطبه های نماز جمعه مرند با اشاره به اقدام اخیر ترامپ اظهار کرد: آمریکا فکر می کرد

اگر قدس را پایتخت رژیم صهیونیستی اعلام کند ما عقب نشینی می کنیم اما این اقدام، کشورهای اسلامی را متحد

کرد.

حجت الاسلام علی نعمت زاده در خطبه های نماز جمعه مرند با اشاره به اقدام اخیر ترامپ اظهار کرد: آمریکا فکر می
کرد اگر قدس را پایتخت رژیم صهیونیستی اعلام کند ما عقب نشینی می کنیم اما این اقدام، کشورهای اسلامی را

متحد کرد.
وی ادامه داد: آمریکا و اسراییل با این کار منزوی شدند، ترامپ اعتراف کرد که گروه های تروریستی را خودشان ایجاد

کردند و به دنبال آن، همان تروریست ها آمریکا را تهدید به حمله کردند.
حجت الاسلام نعمت زاده ابراز امیدواری کرد: این اقدام ترامپ باعث نابودی دشمنان اسلام در منطقه شود.

وی با اشاره به اینکه دشمن با شعار حمایت از حقوق بشر در دنیا ظلم می کند، تاکید کرد: ترور دانشمندان هسته ای
ایران و حمله به مجلس شورای اسلامی از جمله توطئه های دشمنان علیه انقلاب اسلامی بود که مدعیان حقوق بشر

درباره آن اظهار نظر نکردند.
وی با بیان اینکه آمریکا با تمام توطئه ها علیه کشورهای اسلامی، در مقابل ایران کاری از پیش نبرد، اظهارکرد: گسترش
فرهنگ ایثار و شهادت امروز به جمهوری اسلامی در دنیا عزت بخشیده، انقلاب اسلامی متعلق به مردم است و تا

زمانی که مردم پشتیبان آن باشند نقشه های دشمنان خنثی می شود.
امام جمعه مرند در بخش دیگری به سالروز شهادت دکتر مفتح اشاره کرد و گفت: ایجاد فاصله بین حوزه و دانشگاه و

مسجد و حوزه علمیه، اسلام و امنیت نظام را تضعیف می کند.
وی با اشاره به اینکه دشمن به دنبال ایجاد تقابل بین دانشگاهیان و حوزویان است، اظهارکرد: تحصیل کرده ها باید در

جامعه پیشرو باشند زیرا جدایی آن ها از بدنه ملت، خطرناک است.
حجت الاسلام نعمت زاده همچنین به ارائه بودجه سال 1397 توسط دولت اشاره کرد و گفت: نمایندگان مجلس با نگاه

حزبی و جناح بندی به بودجه کشور نگاه نکنند زیرا مصالح و منافع ملی بالاتر از این هاست.
امام جمعه مرند بر ضرورت همدلی مردم تاکید و اظهارکرد: نباید با هر بهانه ای، مصالح و منافع ملی را به خاطر مسائل

جناحی و حزبی به حاشیه بکشانیم.
وی افزود: قدرت جمهوری اسلامی ایران، مردم هستند که چهار دهه با تکیه بر خدا و خوداتکایی در برابر استکبار

ایستادگی کردند.
حجت الاسلام نعمت زاده در پایان به روز حمل و نقل عمومی اشاره و ابراز کرد: مسئولان خودشان سوار اتوبوس های
خط واحد و بین شهری شوند تا مشکلات را ببینند این اتومبیل ها در شأن مردم مرند نیست، بارها نیز نسبت به این

مساله تذکر داده ایم، فرماندار باید به طور جدی وارد عمل شود.
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